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Geachte heer Venis, 

 
Vraag 1: Is het aan u om te bepalen wat een raadslid als wel of niet relevant 
beschouwt? Ik wil weten wie die ontwikkelaar is.   
 
Op het moment van beantwoording van uw oorspronkelijke vraag 7 hadden wij geen 
helderheid of betreffende ontwikkelaar aan het noemen van zijn naam goedkeuring 
zou verlenen. Nu hebben we deze toestemming wel, de ontwikkelende partij is 
Crossing Borders Development.  
  
Vraag 2: Die vraag was niet helder door mij geformuleerd en dat kun je zo’n zeggend 
antwoord verwachten. Wat behelst in concreto met alle cijfers, getallen en aannames 
en alles wat er verder bij behoort (dus het complete planvoornemen en het financieel 
voorstel) van de projectontwikkelaar. 
 
Wij hebben ook toestemming gekregen van de ontwikkelende partij om u de 
gevraagde gegevens te verstrekken, u treft ze bijgevoegd aan. Voor de volledigheid 
willen wij u erop attenderen dat de gemeente geen reactie heeft gegeven op het 
financiële voorstel van de ontwikkelende partij noch dat de gemeente het voorstel 
heeft getoetst. 
 
Vraag 3: U schrijft dat “eerder dit jaar is ingestemd gestart met het 
vergroeningsproces van de Groen van Prinsterer locatie’.  Wat markeert deze start? 
En is de raad daarover geïnformeerd? 
 
Na akkoord door de ambtelijk en bestuurlijk opdrachtgever op de projectopdracht is 
gestart met het project. De raad is niet geïnformeerd over de projectopdracht, dat 
betreft immers (de start van de) uitvoering. De raad wordt over de voortgang van 
projecten geïnformeerd via CIB's en in de periodieke beeldvormende vergadering 
(conform de financiële verordening). 
 
Vraag 4: U schrijft “tijdens dat proces zijn twee initiatieven bij de gemeente 
ingediend”. Hoe zijn deze initiatieven bij u beland? Heeft het college de 
initiatiefnemers benaderd? Heeft het college partijen (en om misverstanden te 
voorkomen en weer een antwoord te krijgen dan niet de essentie van de vraag raakt; 
ik bedoel niet politieke partijen, maar marktpartijen die geïnteresseerd zouden zijn in 
de koop van het gebouw / de locatie) ergens een advertentie geplaatst of iets anders 
waardoor marktpartijen geattendeerd werden op de mogelijkheid het gebouw / de locatie 
te verwerven?  
 



Beide initiatieven zijn op eigen initiatief van de betreffende partijen aangeboden aan het 
college. De gemeente heeft geen uitvraag gedaan voor de Groen van Prinsterer locatie.   
 
Vraag 5: Op de vraag of u kennis heeft genomen van het eindadvies van de PRO 
Sliedrecht werkgroep “Woonvisie” – lokaal ingevuld van augustus 2018?, is uw antwoord 
hiervan eerder kennis genomen te hebben. Dan kende u dus ook – al eerder - de wens 
van PRO Sliedrecht om in het centrum van de gemeente (dicht bij allerlei voorzieningen) 
en met gebruik van het huidige gebouw een mogelijkheid te creëren om (bijvoorbeeld) 
een seniorenwoongroep te huisvesten of het pand te bestemmen voor een zorgdoelgroep. 
Waarom heeft u deze wens niet in de afwegingsmogelijkheden betrokken en hebt u ooit 
overwogen PRO Sliedrecht te vragen dit idee nader uit te werken en dan met een meer 
uitgewerkt idee te komen?  
 
Een verzoek dienaangaande heeft niet op tafel gelegen en de overweging is niet gemaakt.  
 
Vraag 4: Begrijpt u dat bij de fractie Geduld-2.0 een gevoel ontstaan is, dat het best 
wordt omschreven als “laat die gast maar lullen, nog hooguit 2,5 maand en we zijn van 
dat kritische gedoe af?” Zo ja, hè, hè, dan is dat gevoel terecht. Zo nee, wat hebt u dan 
voor moeite gedaan dat gevoel weg te nemen? Antwoorden op technische vragen 
mondden uit in: dat weten we niet, zoek het zelf maar uit. En antwoorden op schriftelijke 
vragen, werden niet of niet volledig of onjuist beantwoord. 
 
Nee, dat begrijpen wij niet. Wij hebben antwoord gegeven op de gestelde vragen. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 
 
 
 
N.H. Kuiper mca mcm         D.R. van der Borg  
 
 
 
 
 

 


